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Już jutro zespół Giallorossich zmierzy się w Modenie z Carpi, w kolejnym

pojedynku ligowym. W związku z tym dziś obyła się konferencja prasowa

Luciano Spallettiego. 

 

Jutro Carpi, w środę Real, rotacje?

- Myślimy o jutrzejszym meczu, po odzyskaniu kilku piłkarzy dokonamy wyborów.

Priorytetem jest jutro. Wybiorę w oparciu o jutrzejszy mecz.

 

Okazja jest kusząca, pierwsza czwórka zagra ze sobą. To okazja do

wykorzystania?

- Okazje są za każdym razem gdy wychodzi się na boisko. Podsumowując, jeśli

myślisz o kolejnym meczu, popełniasz kardynalny błąd. Juve wygrało 14 meczów z

rzędu, Napoli 10. Jeśli chcemy konkurować, musimy zrobić to samo. Jeśli ktoś myśli

o kolejnym meczu, o Realu, nic nie rozumie. Musimy podążać za najlepszymi.

 

Dzeko nie ma w nogach 90 minut, jest gotowy?

- Zagra.

 

A kto nie zagra, biorąc pod uwagę, że zagra Dzeko?

- Nie odpowiem, jednak wysyłamy dobry przekaż na poziomie mentalnym tym,

którym mówimy, że zagrają. Nie jest właściwym, jeśli powiemy komuś, że nie zagra.

Kondycja Tottiego i Ruedigera?

- Gyomber jest zastopowany z powodu swojego problemu. Torosidis dobrze

pracował na treningu. Stan De Rossiego nie poprawia się, jest nadal zastopowany.

Sztab, który się nim zajmuje, jest przekonany, że ma rozwiązanie. Mam nadzieję

mieć go do dyspozycji po meczu z Carpi. Po meczu z Sampdorią Totti pracował

bardzo dobrze na treningu z resztą. Zaliczył dobry kolejny trening. Wczoraj miał

problem z mięśniem pośladka, dziś czuł kłucie w tym samum miejscu, nie zagra.

Ruediger jest gotowy. Sadiq i Nura wrócili z Primaverą i są z nami.
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Jedną z rzeczy, które udało ci się poprawić, jest obrona. Dzeko, Perotti,

Salah, El Shaarawy, Pjanic mogą grać razem?

- Mogą, mają różne walory. Równowagę na boisku zyskuje się poprzez ich

dostępność lub też inni gracze muszą być dostępni do biegania za innych.

 

Po mercato rozmawiałeś z Sabatinim, odejdzie, podda się do dymisji?

- Nie, poszedłem do niego i poprosiłem o wyjaśnienia. Powiedział, że istnieje taka

hipoteza, gdyż ma ważną rolę i ciąży na nim odpowiedzialność.  Również ja

powiedziałem, że w tym momencie będzie właściwym, jeśli podda mnie dyskusji. W

tej chwili zostaje w Romie i bierze na siebie swoją odpowiedzialność. Albo będą

wyniki, albo wszyscy zaliczymy niepowodzenie.

 

Ze względu na przepych w ataku możesz zdecydować się wycofać

Nainggolana do środka pola? Ucan?

- Mogę przesuwać graczy, mam taki element do dyspozycji i z niego korzystam.

Pomocnicy mogą grać pięć metrów wyżej lub pięć metrów głębiej. W ataku nie mam

przepychu, jeśli chcemy porównać z innymi zespołami, brakuje mi jednego gracza.

Ucan jest wspaniałym graczem, jest świetnie usposobiony technicznie, jest

"wysokim Pizarro". Potrafi rozgrywać, nie przetrzymuje piłki, dobrze czyta grę.

Jednak nasz sposób gry potrzebuje czegoś innego.

 

Pułapki ze strony Carpi?

- Pierwszym jest trener, który nie wiadomo kim jest w wielkiej piłce, ale jest

świetnym trenerem. Przekazuje drużynie kluczowe zadania. Cofają się głęboko,

czekają na ciebie przed polem karnym i mają dwóch graczy na połowie boiska. Mają

Mancosu i Lasagnę, którzy świetnie biegają do kontr. Napoli pozwolili na bardzo

mało, są w dobrej formie.
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